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Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
Janne Merete Rimstad Seljebø Varaordfører AP 
Lusie Gjersvoll Medlem AP 
Malene Aaram Vike Medlem AP 
Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 
Trygve Stavik Medlem AP 
Erling Outzen Medlem SV 
Stig Rune Andreassen Medlem FRP 
Tone Hustad Medlem H 
Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 
Einar Mo Medlem SP 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Ingen.   

 
Merknader 

 

Til dagsorden: 

Ordfører Ståle Refstie opplyste om at det er ønskelig å sette opp følgende saker i tillegg til den 
oppsatte dagsorden: 



- Orienteringssak om utlysing av anbudskonkurranse ved Bente Mosbakk, sjef for 
innvandrertjenesten 

- Forslag til uttalelse om busstilbudet i Sunndal, som ble sendt ut på e-post fra ordføreren til 
medlemmene i formannskapet onsdag 23.01.2019. 

Formannskapet ga sin tilslutning til dette. 

 

Habilitetsvurderinger: 

- Representanten Erling Outzen ba om å få vurdert sin habilitet i orienteringssaken om 
idrettstilbudet ved Sunndal vidaregåande skole da han er ansatt som lærer ved skolen.  
Outzen opplyser at han ikke blir berørt av idrettstilbudet.  Rådmannen redegjorde for 
sin vurdering hvor Outzen anses som ikke inhabil da det kun er snakk om en 
orientering og det derfor ikke skal fattes vedtak.  Outzen ble erklært habil i 
orienteringssaken, jf. forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

- Representanten Lusie Gjersvoll ba om å få vurdert sin habilitet i sak 1/19; 
Kommuneplan for Sunndal – arealdelen, planforslag til sluttbehandling, med bakgrunn 
i at hun og hennes samboer har avgitt en merknad til plana som grunneiere av en 
fritidseiendom i Ålvundfjord.  Rådmann Randi Dyrnes og formannskapssekretær Brit 
Helene Resell redegjorde for habilitetsreglene i forvaltningsloven.  Saken er av 
overordnet karakter og det er usikkert om Lusie Gjersvoll er å anse som part i saken.  
Bakgrunnen for habilitetsreglene er å skape tillit til forvaltningsorganet og beslutninger 
som tas.  Dersom habilitetsspørsmålet har vært reist av en part, er det hensyn som skal 
vektlegges i vurderingen.  Spørsmålet er ikke blitt reist av en part.  Det er også viktig å 
trekke fram at folkevalgte har både en stemmerett og stemmeplikt, som er viktige 
prinsipp i et demokrati.  Gjersvoll ble erklært habil i behandlingen av saken, jf. 
forvaltningslovens § 6, 4. ledd. 

 

I. Orienteringssaker: 
 

1. Idrettstilbud ved Sunndal vidaregåande skole. 
Styreleder Gunnar Furu og daglig leder Jørund Svensli i Sunndal IL Fotball og rektor Jan 
Ove Løken, Sunndal videregående skole, orienterte om planer for et idrettstilbud ved 
Sunndal videregående skole. 

 

2. Anbudskonkurranse om drift av asylsøkermottak. 
Bente Mosbakk, sjef for innvandrertjenesten, orienterte om at det er lyst ut en 
anbudskonkurranse om drift av asylsøkermottak på grunn av at kontrakten på drift av 
mottaket på Levanger går ut.  Det er snakk om 100-120 ordinære mottaksplasser og 20 
tilrettelagte plasser.  I konkurransegrunnlaget står det at mottaket skal ligge i Levanger.  
I utgangspunktet er det interessant for Sunndal kommune å levere inn et tilbud, men på 
grunn av at det er snakk om drift på 1 år med opsjon på 3 måneder av gangen utover 
dette, vurderes det som lite aktuelt av hensyn til de personellmessige utfordringer det 
gir med så korte kontrakter.   

 

 



 

3. Konseptvalg for bruløsning over Todalsfjorden. 
Rådmann Randi Dyrnes orienterte om konseptvalg for bruløsning over Todalsfjorden.  
Sak vil komme opp i kommunestyret, og Statens vegvesen kommer for å orientere om 
saken i kommunestyret 06.02.2019. 

 

4. Manglende respons på utløst trygghetsalarm. 
Rådmannen orienterte om saken vedrørende manglende respons på utløst 
trygghetsalarm.  Kristiansund kommune, som tjenestetilbyder, er ilagt en foretaksstraff 
som de har godtatt.  Sunndal kommune har hatt samtaler med pårørende i saken der 
familien uttrykte at de ønsker å legge saken bak seg.  Kristiansund kommune opplyser 
om at det nå er kun helsefaglige personer som tar hånd om henvendelser som kommer 
inn ved utløste trygghetsalarmer. 

 

5. Uttalelse om busstilbudet i Sunndal. 
Ordfører Ståle Refstie presenterte forslag til uttalelse om busstilbudet.  Forslaget ble 
sendt ut på e-post forhånd og gjennomgått i møtet. 

Formannskapet vedtok enstemmig slikt forslag til uttalelse: 

 

«Uttalelse fra Formannskapet i Sunndal 

Busstilbudet i Sunndal 

Torsdag 3. januar ble elever og foresatte i Sunndal informert pr. brev fra Nettbuss AS om at 
skolebussene fra Tredal skole til Sunndal Ungdomsskole tas ut av rutebusstilbudet i Sunndal med 
virkning fra og med mandag den 7. januar. Dette gjelder følgende ruter på strekning 901/902: 

07:35 fra Tredal skole - Sunndal ungdomsskole 
08:35 fra Tredal skole - Sunndal ungdomsskole 
14:45 fra Sunndal ungdomsskole - Tredal skole 

Med dette er det ikke lenger mulig for reisende å løse billett på disse strekningene, herunder 
Ungdomskort eller Verdikort. 

Denne ruten er et mye benyttet kollektivtilbud i Sunndal, og har vært her i «alle år». Slike tilbud 
er det forøvrig sparsomt med i vår del av Møre og Romsdal. Tilbudet er særlig benyttet om 
vinteren. 

Vi har videre blitt varslet om at reisende ikke lenger får løse billett på andre skolebussruter i 
Sunndal, blant annet i Øksendal. Det finner vi uakseptabelt. 

Fjerningen av slike kollektivtilbud fører til økt kjøring til og fra Sandeområdet på Sunndalsøra, 
hvor Sande skole (kommunens største barneskole), Sunndal ungdomsskole (kommunens eneste 
ungdomsskole) og Sunndal Vidaregåande skole er lokalisert sammen med Sunndal kulturskole 
og Sunndal Idrettspark. Dette området er allerede svært trafikkbelastet. Økt trafikk som følge av 
bortfallet av busstilbudet gjør skolevegen mer utrygg både for kommunens og 
fylkeskommunens elever. 



Den 17. desember 2018 gjennomførte Nettbuss, Sunndal kommune v/Kommunalteknisk 
tjeneste, Sande skole og Sunndal ungdomsskole, FAU ved begge skolene og Møre og Romsdal 
fylkeskommune v/Sunndal Vidaregåande skole en befaring av trafikkforholdene i området. Som 
oppfølging er Sunndal kommunen i gang med å utrede tiltak for å begrense trafikken og bedre 
trafikksikkerheten, med mål om raskest mulig realisering av tiltakene. Gode kollektivtilbud vil 
avhjelpe situasjonen. 

Sunndal kommune merker seg forøvrig av Nettbuss i sitt brev med varsel om nedlegging av 
rutetilbudet bemerker at de er «klar over at dette kan oppfattes som et strengt og kanskje til og 
med urettferdig tiltak». 

Sunndal kommune ber derfor om at skolerutene t/r Tredal skole – Sunndal ungdomsskole igjen 
tas inn i rutetilbudet i Sunndal, og at kapasiteten på rutene tilpasses behovet. Dette gjelder også 
andre skoleruter som måtte være tatt ut av rutetilbudet i Sunndal. 

Oversendes Møre og Romsdal fylkeskommune v/ 

Fylkesordføreren 
Fylkesrådmannen 
Samferdselsavdelinga 
Utdanningsavdelinga 
Samferdselsutvalget 
Utdanningsutvalget» 

 

6. Orientering om søksmål (ble tatt helt til slutt i møtet):                                                                                                   
Lukking av møtet:  
Rådmann Randi Dyrnes ba om at orienteringssak nr. 6 blir holdt for lukkede dører av 
hensynet til personvernet. Ordfører Ståle Refstie fremmet derfor forslag om lukking.     

Formannskapet vedtok enstemmig å lukke møtet, jf. Kommunelovens § 31 nr. 4 om lukking, 
jf. Offentlighetslovens § 13 1. ledd om unntak fra innsynsretten for opplysninger underlagt 
taushetsplikt. 

Rådmannen orienterte om saken. 

 

 
  



 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 
Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under orienteringssak 3 – 4. 
Anne Guri Aase Plansjef – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av sak  
Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 

orienteringssaken om anbudskonkurransen på drift av 
asylsøkermottak. 

Berit Skjevling Planlegger – deltok under behandlingen av sak 1/19 
Marit Hjellmo Fagkonsulent landbruk – deltok under behandlingen av 

sak 4/19 
Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under behandlingen av sak 6/19 

og 7/19 
Leif Arne Mo Byggesaksbehandler – deltok under behandlingen av 

sak 7/19 
Siv Grete Sponås Avd. leder idrett – deltok under behandlingen av sak 

8/19 
 
Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit Helene Resell 

formannskapssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
 Janne Merete R. Seljebø      Ståle Refstie      Stig Rune Andreassen 

           ordfører 

 

  



Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

PS 1/19 Kommuneplan for Sunndal - arealdelen, planforslag til 
sluttbehandling 

 2015/1705 

PS 2/19 Plan-, miljø- og næringstjenesten - arealplanoppgaver 
2019 

 2012/14 

PS 3/19 Mandat til plan- og byggekomiteen for utvidelse av 
Holssand barnehage 

 2018/3154 

PS 4/19 Klimanettverk Nordmøre - Videre arbeid med 
Miljøfyrtårn og klimaregnskap i Sunndal kommune 

 2019/74 

PS 5/19 Byggeregnskap - Oppgradering Sunndal kulturhus  2017/640 

PS 6/19 Byggeregnskap Ålvundfjord skule  2017/2212 

PS 7/19 Søknad om dispensasjon fra reguleringsplan for 
Grødalen - gnr. 23, bnr. 25, fnr. 5, Grødalen - oppmåling 
/ utskillelse av tomt. 

 2018/292 

PS 8/19 Økonomisk støtte til Sande stadion  2019/128 

PS 9/19 Deltakelse i prosjekt for plansamarbeid på Nordmøre 
(tilleggssak – ettersendt) 

 2019/121 

  

Referatsaker 

  

RS 1/19 Ny høring av planforslag - kommunedelplan for 
Kristiansund sentrum 

 2017/1592 

RS 2/19 Statkraft Energi AS - Aurareguleringene - revisjon av 
konsesjonsvilkår - høringsuttalelse fra OED 

 2008/419 

RS 3/19 Høring til uttalelse - kommunedelplan for klima og 
energi 2019-2030 - Oppdal kommune (frist 15.02.2019) 

 2018/820 

RS 4/19 Varsel om oppstart av arbeid med kommuneplanens 
arealdel 2019-2030 (frist 22.03.2019) 

 2019/18 

RS 5/19 Høring til uttalelse - lov og forskrift - tekniske 
standarder til ladepunkter og fyllestasjoner for 
alternative drivstoff (frist 28.02.2019) 

 2019/131 

 
 

  



PS 1/19 Kommuneplan for Sunndal - arealdelen, planforslag til 
sluttbehandling 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar kommuneplan for Sunndal – arealdelen planident 20151020 sist 
revidert 03.01.2019. 

Kommuneplan for Sunndal – arealdelen planident 20151020 erstatter kommuneplanens 
arealdel vedtatt 29.08.2007 og kommunedelplan for Ålvundfjord vedtatt 02.09.2004 som 
dermed oppheves.  

Vedtaket er fattet i henhold til plan- og bygningsloven § 11-15 

 

Behandling i Formannskapet - 24.01.2019  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at hun og 
hennes samboer har avgitt en merknad til kommuneplanens arealdel for området Ålvundfjord.  
Lusie Gjersvoll fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet. 

Merknaden gjelder forslag til tursti langs strandlinjen, som kom opp som innspill i et bygdemøte 
og ble tatt inn i kommuneplana i 2004.  Turstien foreslås videreført i forslaget til ny 
kommuneplan.  Gjersvoll sin tomt er en av de berørte eiendommene.  En eventuell tursti vil for 
øvrig bli vedtatt først når saken om reguleringsplan for området skal behandles.   

Rådmann Randi Dyrnes og formannskapssekretær Brit Helene Resell redegjorde for 
forvaltningslovens regler om habilitet.  Det er usikkert om Gjersvoll kan anses som part i saken 
på bakgrunn av en merknad samt at saken er av overordnet karakter.  Som folkevalgt har man 
både en rett og plikt til å avgi stemme, som er et viktig prinsipp.  I forbindelse med vurderingen 
av habilitetsspørsmålet skal det dessuten legges vekt på om innsigelse er reist av en part og om 
avgjørelsen innebærer en særlig fordel, tap eller ulempe for Gjersvoll eller noen som står henne 
nær.  Innsigelse er ikke blitt reist av en part.  Saken er av overordnet karakter og gjelder 
arealdelen for hele kommunen.  Merknaden som de har avgitt gjelder en liten avgrenset del i 
plana og som har hatt liten innvirkning i den totale saken.  Etter en konkret vurdering av de ulike 
hensyn anses derfor Lusie Gjersvoll som habil i behandlingen.   

Formannskapet erklærte enstemmig Lusie Gjersvoll habil i behandlingen av saken, jf. 
forvaltningslovens § 6. 4. ledd.   

På bakgrunn av den usikkerheten knyttet til vurderingen av om Lusie Gjersvoll er å anse som part 
i saken, ba representanten Stig Rune Andreassen, FrP, rådmannen legge fram en juridisk 
vurdering av spørsmålet til behandlingen i kommunestyret.  Formannskapet sluttet seg til dette. 

 

Representanten Einar Mo, SP, la fram følgende protokolltilførsel: 

«Kommuneplan, framgangsmåte. 

Viser til mellom anna rettleiing frå Miljøverndepartementet og tilsvarande arbeid i andre 
kommunar.  Her går det naturleg nok klart fram at samfunnsdelen i planen skal utarbeidast før 
arealplanen blir gjennomgått.  Samfunnsplanen legg føringane for arealbruken.  I Sunndal 
kommune er arbeidet dessverre starta i motsatt rekkefølge.» 

 

Plansjef Anne Guri Aase og kommunal planlegger Berit Skjevling orienterte innledningsvis. 



 

Representanten Jørgen Singsdal, SP, la fram følgende oversendelsesforslag: 

«Sunndal Senterparti ber Sunndal kommune arbeide for at rutebussane køyrer om Coop på 
Ålvundeid.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over oversendelsesforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Formannskapet har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar kommuneplan for Sunndal – arealdelen planident 20151020 sist 
revidert 03.01.2019. 

Kommuneplan for Sunndal – arealdelen planident 20151020 erstatter kommuneplanens 
arealdel vedtatt 29.08.2007 og kommunedelplan for Ålvundfjord vedtatt 02.09.2004 som 
dermed oppheves.  

Vedtaket er fattet i henhold til plan- og bygningsloven § 11-15 

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Sunndal Senterparti ber Sunndal kommune arbeide for at rutebussane køyrer om Coop på 
Ålvundeid. 

 

PROTOKOLLTILFØRSEL – fra Einar Mo, SP: 

Kommuneplan, framgangsmåte. 

Viser til mellom anna rettleiing frå Miljøverndepartementet og tilsvarande arbeid i andre 
kommunar.  Her går det naturleg nok klart fram at samfunnsdelen i planen skal utarbeidast før 
arealplanen blir gjennomgått.  Samfunnsplanen legg føringane for arealbruken.  I Sunndal 
kommune er arbeidet dessverre starta i motsatt rekkefølge. 
 

 

 

PS 2/19 Plan-, miljø- og næringstjenesten - arealplanoppgaver 2019 
Rådmannens innstilling 

Formannskapet vedtar at oversikt over arealplanoppgaver, datert 16.01.2019, skal være 
retningsgivende for plan-, miljø- og næringstjenesten sitt arbeid i 2019.  

 



Behandling i Formannskapet - 24.01.2019  

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende tilleggsforslag: 

«Til andre planer: 

Revisjon av konsesjonsvilkårene for Aurareguleringene – sluttføring. 

Framdrift: Ferdigstilling med høringssvar på NVEs innstilling til OED, herunder legge til rette for 
innspill til kommunen fra andre interessenter i Sunndal, i løpet av første kvartal 2019.» 

 

Representanten Jørgen Singsdal, SP, la fram følgende oversendelsesforslag: 

«Formannskapet foreslår at hyttestorleiken ved hytteområdet ved Orabekken i Grødalen blir 
underlagt same reguleringsvilkår som ellers gjeld i Grødalen.» 

 

Representanten Einar Mo, SP, la fram følgende endringsforslag: 

«Parkering ved Fv 62 gjennom Øksendal og Jordalsgrenda.  Kommunen må legge til rette for eit 
heilårlig tilbud for parkering ved det tidligare samvirkelaget, Osbrua og ved ungdomshuset i 
Jordalsgrenda.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over tilleggsforslaget, fremmet av ordføreren, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over endringsforslaget, fremmet av Einar Mo, som ble enstemmig 
vedtatt. 

Innstillingen med de vedtatte forslagene ble deretter tatt opp til samlet votering og enstemmig 
vedtatt. 

Til slutt ble det votert over oversendelsesforlaget, fremmet av Jørgen Singsdal, som ble 
enstemmig vedtatt. 

 

Formannskapet har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Formannskapet vedtar at oversikt over arealplanoppgaver, datert 16.01.2019, skal være 
retningsgivende for plan-, miljø- og næringstjenesten sitt arbeid i 2019 med følgende endringer: 

 

Til andre planer: 

Revisjon av konsesjonsvilkårene for Aurareguleringene – sluttføring. 

Framdrift: Ferdigstilling med høringssvar på NVEs innstilling til OED, herunder legge til rette for 
innspill til kommunen fra andre interessenter i Sunndal, i løpet av første kvartal 2019. 

 

Parkering ved Fv 62 gjennom Øksendal og Jordalsgrenda.   



Kommunen må legge til rette for eit heilårlig tilbud for parkering ved det tidligare samvirkelaget, 
Osbrua og ved ungdomshuset i Jordalsgrenda. 

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Formannskapet foreslår at hyttestorleiken ved hytteområdet ved Orabekken i Grødalen blir 
underlagt same reguleringsvilkår som ellers gjeld i Grødalen. 
 

 

 

PS 3/19 Mandat til plan- og byggekomiteen for utvidelse av Holssand 
barnehage 
Rådmannens innstilling 

Formannskapet gir plan- og byggekomiteen for utvidelse av Holssand barnehage mandat til å 
utvide Holssand barnehage innenfor den delen som ennå ikke er ferdig ombygd etter første 
byggetrinn. Dette er et arbeid som skal prioriteres, og ferdigstillelse skal være så raskt det lar 
seg gjøre. 

 

Formannskapet foreslår følgende medlem til plan- og byggekomiteen ……………………….. 

 

Behandling i Formannskapet - 24.01.2019  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag på representant til plan- og 
byggekomiteen: 

«Janne Merete Rimstad Seljebø» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over forslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble innstillingen med valgte representant tatt opp til samlet votering og enstemmig 
vedtatt. 

 

Formannskapet har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Formannskapet gir plan- og byggekomiteen for utvidelse av Holssand barnehage mandat til å 
utvide Holssand barnehage innenfor den delen som ennå ikke er ferdig ombygd etter første 
byggetrinn. Dette er et arbeid som skal prioriteres, og ferdigstillelse skal være så raskt det lar 
seg gjøre. 

 

Formannskapet foreslår følgende medlem til plan- og byggekomiteen: 



Janne Merete Rimstad Seljebø. 
 

 

 

PS 4/19 Klimanettverk Nordmøre - Videre arbeid med Miljøfyrtårn og 
klimaregnskap i Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Formannskapet vedtar: 

1. Sunndal rådhus går ut av ordningen Miljøfyrtårn. 
2. Sunndal kommune går ikke ut av regionavtalen med Stiftelsen Miljøfyrtårn fra 2005.  
3. Gjennom klimanettverk Nordmøre er Sunndal kommune med på felles innkjøp av system 

for klimaregnskap. 
4. Innkjøpet dekkes gjennom midler avsatt til digitaliseringsprosjektet. 

 

Behandling i Formannskapet - 24.01.2019  

Fagkonsulent landbruk Marit Hjellmo orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Formannskapet vedtar: 

1. Sunndal rådhus går ut av ordningen Miljøfyrtårn. 
2. Sunndal kommune går ikke ut av regionavtalen med Stiftelsen Miljøfyrtårn fra 2005.  
3. Gjennom klimanettverk Nordmøre er Sunndal kommune med på felles innkjøp av system 

for klimaregnskap. 
4. Innkjøpet dekkes gjennom midler avsatt til digitaliseringsprosjektet. 

 

 

 

PS 5/19 Byggeregnskap - Oppgradering Sunndal kulturhus 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre godkjenner byggeregnskapet for oppgradering av Sunndal kulturhus. 

 

Behandling i Formannskapet - 24.01.2019  

Formannskapet sluttet seg enstemmig til innstillingen: 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 



Sunndal kommunestyre godkjenner byggeregnskapet for oppgradering av Sunndal kulturhus. 
 

 

 

PS 6/19 Byggeregnskap Ålvundfjord skule 
Rådmannens innstilling 

 

 

Behandling i Formannskapet - 24.01.2019  

Ved en feil er rådmannens innstilling falt ut av saksframstillinga.  Rådmannen la derfor fram 
følgende innstilling i møtet: 

«Sunndal kommune godkjenner byggeregnskap for Ålvundfjord skule.» 

 

Formannskapet sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommune godkjenner byggeregnskap for Ålvundfjord skole. 
 

 

 

PS 7/19 Søknad om dispensasjon fra reguleringsplan for Grødalen - 
gnr. 23, bnr. 25, fnr. 5, Grødalen - oppmåling / utskillelse av tomt. 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i pbl. § 19-2 gir økonomi- og planutvalget ikke dispensasjon fra reguleringsplan 
for Grødalen på eiendommen gnr. 23, bnr. 25, fnr. 5 i Sunndal kommune. 

Begrunnelse 

Etter formannskapets vurdering er en såpass vesentlig overskridelse som 150% å sette formålet 
bak bestemmelsen det søkes dispensasjon fra vesentlig til side.  

Fordelene ved å gi dispensasjon er ikke klart større enn ulempene etter en samlet vurdering. Det 
er etter formannskapets vurdering en klart større ulempe med presedens for tomter større enn 
800m² enn fordelen søker har av å få så stor tomt. 

Formannskapet mener et positivt vedtak i denne saken vil kunne skape uheldig presedens for 
lignende saker.  

 

Behandling i Formannskapet - 24.01.2019  

Byggesaksbehandler Leif Arne Mo orienterte innledningsvis. 

 



Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Med hjemmel i pbl. § 19-2 gir formannskapet ikke dispensasjon fra reguleringsplan for Grødalen 
på eiendommen gnr. 23, bnr. 25, fnr. 5 i Sunndal kommune. 

Begrunnelse 

Etter formannskapets vurdering er en såpass vesentlig overskridelse som 150% å sette formålet 
bak bestemmelsen det søkes dispensasjon fra vesentlig til side.  

Fordelene ved å gi dispensasjon er ikke klart større enn ulempene etter en samlet vurdering. Det 
er etter formannskapets vurdering en klart større ulempe med presedens for tomter større enn 
800m² enn fordelen søker har av å få så stor tomt. 

Formannskapet mener et positivt vedtak i denne saken vil kunne skape uheldig presedens for 
lignende saker.  
 

 

 

PS 8/19 Økonomisk støtte til Sande stadion 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar følgende: 

1. Netto driftsramme til eiendomstjenesten økes med kr 75 000, som finansieres med bruk 
av disposisjonsfondet kr 75 000, formål dekning av ombygging klubbhuset. 

2. Netto driftsramme til kulturtjenesten økes med kr 95 000, som finansieres med bruk av 
disposisjonsfondet kr 95 000. 

3. Investeringsbudsjettet til kulturtjenesten økes med netto kr 140 000, som finansieres 
med bruk av disposisjonsfondet kr 140 000, prosjekt kalles «Letthus på hjul». 

 

Behandling i Formannskapet - 24.01.2019  

Avdelingsleder idrett Siv Grete Sponås orienterte innledningsvis. 

 

Formannskapet sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 
 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar følgende: 

1. Netto driftsramme til eiendomstjenesten økes med kr 75 000, som finansieres med bruk 
av disposisjonsfondet kr 75 000, formål dekning av ombygging klubbhuset. 

2. Netto driftsramme til kulturtjenesten økes med kr 95 000, som finansieres med bruk av 
disposisjonsfondet kr 95 000. 



3. Investeringsbudsjettet til kulturtjenesten økes med netto kr 140 000, som finansieres 
med bruk av disposisjonsfondet kr 140 000, prosjekt kalles «Letthus på hjul». 

 

 

 

PS 9/19 Deltakelse i prosjekt for plansamarbeid på Nordmøre 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommune vil delta i regionrådets prosjekt om regionalt plansamarbeid.  
 

Behandling i Formannskapet - 24.01.2019  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 

Formannskapet sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommune vil delta i regionrådets prosjekt om regionalt plansamarbeid.  
 

 


